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RG.0012.31.2017 

 

Protokół Nr 31/17 

z posiedzenia Komisji Rozwoju Gospodarczego i Rolnictwa 

odbytego w dniu 22 grudnia 2017 roku. 

 

 

Porządek posiedzenia: 

I.   Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad. 

II.  Przyjęcie porządku obrad. 

III. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji. 

IV. Opiniowanie projektów uchwał Rady Gminy na najbliższą sesję. 

V.  Sprawy bieżące, wolne wnioski i zapytania. 

VI. Zakończenie posiedzenia Komisji. 

 

Ad. I.  

Komisja rozpoczęła obrady o godz. 1302 a zakończyła o 1415. 

Otwarcia posiedzenia Komisji dokonał Przewodniczący Komisji Tomasz 

Budziło, który powitał przybyłych członków Komisji i pozostałe osoby obecne 

na posiedzeniu. 

Następnie na podstawie listy obecności stwierdził prawomocność obrad  (na 5 

Członków Komisji obecnych było 5). Lista obecności znajduje się w załączeniu 

do niniejszego protokołu. 

 

Ad. II. 

Przewodniczący Komisji Tomasz Budziło przedstawił proponowany porządek 

obrad. 

Porządek obrad został bez uwag przyjęty do realizacji. 

 

Ad. III. 

Protokół z poprzedniego posiedzenia Komisji został przyjęty bez uwag i 

odczytywania. 

 

Ad. IV/1. 

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie zmian w uchwale budżetowej na rok 

2017 przedstawiła Skarbnik Gminy Anna Szeliga. 

W głosowaniu projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany – 5 głosów 

„za”– jednogłośnie. 

 

Ad. IV/2. 

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie zatwierdzenia Gminnego Programu 

Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na 2018 rok 
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przedstawiła Sekretarz Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych Elżbieta Krawiec. 

W głosowaniu projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany – 4 głosy „za”– 

1 głos „przeciw”. 

 

Ad. IV/3. 

Projekt uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania 

Narkomanii na 2018r. przedstawiła  Sekretarz Gminnej Komisji Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych Elżbieta Krawiec. 

 

Komisja proponuje, aby w  planie wydatków na realizację Gminnego Programu 

Przeciwdziałania Narkomanii na 2018 rok wycofać punkt 12 o treści: „Zajęcia 

profilaktyczne w szkołach realizowane przez Fundację Latarnik” i środki na ten 

cel przeznaczone – 1600 zł przesunąć do punktu 5 o treści: „Dofinansowanie do 

programu turystyki rowerowej w roku bieżącym jako część programu 

realizowanego na 100 – lecie odzyskania niepodległości” – 5000 zł. z podziałem 

na cel – Turystyka rowerowa do Częstochowy – 2000 zł. i  organizację obchodów 

nieodległościowych  - 4600 zł. 

W głosowaniu projekt uchwały po zmianach został pozytywnie zaopiniowany – 

4 głosy „za”– 1 głos „przeciw”. 

 

Ad. IV/4. 

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie 

Stalowa Wola na realizację zadania publicznego w 2018 roku przedstawiła 

Skarbnik Gminy Anna Szeliga. 

W głosowaniu projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany – 5 głosów 

„za”– jednogłośnie. 
 

Ad. IV/5. 

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

Powiatowi Stalowowolskiemu przedstawiła Skarbnik Gminy Anna Szeliga. 

W głosowaniu projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany – 5 głosów 

„za”– jednogłośnie. 

 

Ad. IV/6. 

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

Województwu Podkarpackiemu (dot. budowy chodnika w m. Chwałowice) 

przedłożyła Skarbnik Gminy Anna Szeliga. 

W głosowaniu projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany – 5 głosów 

„za”– jednogłośnie. 
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Ad. IV/7. 

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

Województwu Podkarpackiemu (dot. budowy chodnika w m. Radomyśl nad 

Sanem) przedstawiła Skarbnik Gminy Anna Szeliga. 

W głosowaniu projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany – 5 głosów 

„za”– jednogłośnie. 

 

Ad. IV/8.  

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Radomyśl nad Sanem przedstawiła Skarbnik Gminy Anna 

Szeliga. 

W głosowaniu projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany – 5 głosów 

„za”– jednogłośnie. 

 

Ad. IV/9.  

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie uchwały budżetowej na 2018 rok 

przedłożyła Skarbnik Gminy Anna Szeliga. 

W głosowaniu projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany – 5 głosów 

„za”– jednogłośnie. 

 

Ad. V. 

Radny Bogdan Oszust odniósł się do sprawy przystosowania budynku 

starej plebanii w Pniowie do potrzeb dziennego pobytu dla  seniorów. Powiedział, 

że w ostatnim czasie odbyła się wizyta w tego typu placówce mającej miejsce w 

Modliborzycach. Z informacji  osób  korzystających z domu seniora, placówka 

jest potrzebna. Są organizowane różne zajęcia, funkcjonuje sala rehabilitacyjna. 

Radny nadmienił, że warto aby taki dom powstał w Pniowie. 

Wójt Gminy Jan Pyrkosz powiadomił, że Caritas przeznaczy 130 tys. zł. na 

organizację domu dziennego pobytu dla seniorów. Będzie się także starał o 

pozyskanie dotacji od wojewody podkarpackiego i będzie odpowiedzialny za 

prowadzenie placówki.  

Wójt Gminy poinformował, że w planie była budowa tarasu widokowego 

przy ujściu rz. San do rz. Wisły w Dąbrówce Pniowskiej. Jednak Regionalny 

Zarząd Gospodarki Wodnej w Krakowie nie wyraził zgody na budowę obiektu w 

międzywalu. Dlatego też jest propozycja do rozpatrzenia, aby wieżę widokową 

wybudować na tzw. Gumnie w Antoniowie.  

Radna Lucyna Jurkiewicz przypomniała o wniosku przez nią zgłoszonego 

dotyczącego zebrania poboczy przy drodze powiatowej w Dąbrówce Pniowskiej. 

Wójt Gminy powiedział, że gmina otrzymała odpowiedź, iż będzie to 

wykonane w ustalonym terminie.  
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Ad. VI. 

Na tym zakończono posiedzenie Komisji. 

 

            Przewodniczący Komisji 

 

                    Tomasz Budziło 

Protokołował: 

Inspektor  ds.  obsługi Rady Gminy 

 

Piotr Chodur 
 

 

 


